
SF-CARAVAN LIEDON SEUTU RY      SYYSKOKOUS 2024 

Aika: 2.11.2024 klo 14.00 

Paikka: Riemuriihi, Leporanta 

Liitteet: Osallistuja lista (69 henkilöä), Toimintasuunnitelma 2025, Talousarvio 2025. 

1 §  Kokouksen avaus 

Avattiin kokous klo 14:00. 

2 §  Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 

Todettiin, että kokous on laillinen ja päätösvaltainen. Kokouskutsu on ollut yhdistyksen 

nettisuvuilla ja VankkuriViesti-lehdessä. Lisäksi kokouskutsut on lähetetty Sense-järjestelmän 

kautta sähköpostitse niille jäsenille, jotka ovat ilmoittaneet yhteystietonsa liitolle.  

3 §  Työjärjestyksen hyväksyminen 

Hyväksyttiin kokouksen esityslista työjärjestykseksi. 

4 §  Kokouksen virkailijoiden valinta 

• Valittiin kokouksen puheenjohtajaksi Maija S. Peltola. 

• Valittiin sihteeriksi Timo Juuti. 

• Valittiin pöytäkirjan tarkastajiksi sekä ääntenlaskijoiksi Kirsi Järvi-Anttila ja Antti 

Oksanen. 

5 §  Vahvistetaan liittymis- ja jäsenmaksujen suuruus ja suoritustapa, sekä Leporanta-maksut ja 

vuosi-/kesäkausipaikkahinnat. Vahvistetaan myös isäntävelvoite. 

Hallituksen esitys: Jäsenmaksu 12 € (SF-Caravan Liedon seutu ry.), rinnakkaisjäsenyys 3 € ja 

maksu liitolle liiton maksujen mukaisesti vuodelle 2025. 

Hyväksyttiin hallituksen esitys. 

Hallituksen esitys: Leporantamaksu jäsenille 25 €/vrk, sähkömaksu mittarin mukaan. Ilman 

johtoa ei peritä sähkömaksua, ilman mittaria sähkömaksu 5 €/vrk. Kaikki sähkö 0,45 €/kWh, 

hallitus valtuutetaan tarkistamaan sähkön hinta tarvittaessa. Hyväksytään alueelle myös ei-

jäsenet 35 € vuorokausihinnalla. Sähkömaksukäytännöt kuten jäsenillekin. Viikkoyöpyminen 

SF-C jäsenille 125 € / yhtäjaksoinen viikko + sähkömaksu hinnaston mukaan. Seisontamaksu 3 

€/vrk (+ sähkömaksu hinnaston mukaan). 

Ehdotettiin että vierailta ei perittäisi sähköä kulutuksen mukaan, vaan se olisi kaikilta vierailta 5 

€/vrk ja sitä kannatettiin. Vastaehdotuksen yhteydessä mainittiin, että kiinteä sähkömaksu voi 

houkutella asiakkaita kuluttamaan sähköä. Äänestyksessä hallituksen esitys sai enemmän ääniä. 

Hyväksyttiin hallituksen esitys. 

Hallituksen esitys: Oman yhdistyksen jäsenille vuosipaikka 440 €, muun yhdistyksen jäsenille 

520 €. Sähkö mittarin mukaan 0,45 €/kWh, hallitus valtuutetaan tarkistamaan sähkönhinta 

tarvittaessa. Vuosimaksun voi suorittaa kahdessa erässä, hallitus ohjeistaa aikatauluista 

tuonnempana. Hallitus päättää mahdollisten kesäkausipaikkojen tarjoamisesta 



vuosipaikkatilanteen perusteella. Kesäkausipaikan hinta on 320 € kaikille riippumatta minkä 

yhdistyksen jäsen hän on. Kesäkausimaksu suoritetaan kerralla. 

Ehdotettiin ja kannatettiin vuosimaksun korottamista esim. 100 €, jolla voitaisiin palkata 

kesäkaudeksi talonmies. Äänestyksessä hallituksen ehdotus sai enemmän kannatusta. 

Hyväksyttiin hallituksen esitys. 

Isäntävelvoite toteutetaan samaan tapaan kuin edellisenä vuonna. Kaudella 2025 

isäntävelvoitteen pituus on puoli viikkoa, joko su-to tai to-su. Isäntävuorot täytetään 

lähtökohtaisesti sähköisen varausjärjestelmän kautta. 

Hyväksyttiin hallituksen esitys. 

6 §  Päätetään yhdistyksen edustajille ja hallituksen jäsenille maksettavista matka- ym. 

korvauksista. 

Hallituksen esitys: puheenjohtajalle maksetaan kilometrikorvauksia kuukausittain toteutuneiden 

matkalaskujen mukaan hallituksen hyväksynnän jälkeen. toimikuntien vetäjille maksetaan 

vuosittain talousarvion esityksen mukaisesti kullekin enintään 50 €, sihteerille enintään 170 €, 

treffi- ym. muonittajalle enintään 170 €, Vankkuriviesti-yhteistyön kahdelle edustajalle yhteensä 

enintään 170 € ja rahastonhoitajalle enintään 170 € ja hankintavastaavalle enintään 170 €. 

Hyväksyttiin hallituksen esitys. 

7 §  Päätetään toimintasuunnitelman ja talousarvion vahvistamisesta vuodelle 2025. 

Puheenjohtaja esitteli toimintasuunnitelman. Pidettiin puheenvuoro siitä, että hallitus voisi 

määritellä alueelle mitä tarkoitetaan matkailuajoneuvolla Leporannassa. Asia jää tulevan 

hallituksen pohdittavaksi, Liiton uudessa Turvaoppaassa todennäköisesti otetaan asiaan tavalla 

tai toisella kantaa. 2 vrk: lahjakorttiin tulisi lisätä maininta siitä, että lahjakortti pitää olla 

mukana, kun vapaa oleskelu lunastetaan. Hallitus käsittelee asiaa. Hallituksen esitettiin 

käsittelevän yhdistyksen 45 vuotisjuhlan järjestämistä ja ansioituneiden jäsenien palkitsemista 

ko. juhlan yhteydessä. Vahvistettiin toimintasuunnitelma vuodelle 2025. 

Taloudenhoitaja esitteli 2025 talousarvion. Vahvistettiin talousarvio vuodelle 2025. 

8 §  Valitaan yhdistykselle uusi puheenjohtaja kaudelle 2025–2026. 

Ehdotettiin ja kannatettiin Heikki Antinkaapoa puheenjohtajaksi. Muita ehdotuksia ei tullut. 

Valittiin Heikki Antinkaapo puheenjohtajaksi kaudelle 2025–2026. 

9 §  Yhdistyksen hallituksen jäsenten (4 kpl) valinta erovuoroisten tilalle vuosille 2025–2026. 

Erovuorossa: Martti Ehrlund, Tapani Lahti, Janne Pyöli ja Seija Äijänaho-Kerokoski. 

Ehdotettiin hallitukseen seuraavia henkilöitä: Seija Äijänaho-Kerokoski, Ando Narusberg, 

Rauno Anttila ja Tapani Lahti. Kaikki ehdokkaat saivat kannatuksia. 

Valittiin ehdotetut henkilöt Seija Äijänaho-Kerokoski, Ando Narusberg, Rauno Anttila ja 

Tapani Lahti hallitukseen kaudelle 2025–2026. 

10 §  Toiminnantarkastajan ja varatoiminnantarkastajan valinta. 



Ehdotettiin tarkastajiksi Rami Kauppia ja Jarno Kauppoa ja he saivat kannatuksia. 

Valittiin toiminnantarkastajaksi Rami Kauppi ja varatoiminnantarkastajaksi Jarno Kauppi. 

11 § Hallituksen tai yhdistyksen jäsenten esittämät asiat. 

• Yhdistyksen strategian esittely (liitteenä) ja siitä päättäminen. Strategia luonnos annettiin 

tiedoksi, asiaa käsitellään seuraavassa yhdistyksen kokouksessa. 

• Kimmo Peltola esitteli jäsenkyselyn tulokset. Kimmo Peltola valmistelee tuloksista 

julkaistavaksi raportin yhdistyksen nettisivuille. 

• Hallitus esittää viime vuotiseen tapaan, että alue voidaan talvikaudella avata vieraiden 

käyttöön hallituksen päätöksellä. 

12 § Muut asiat 

Pidettiin puheenvuoro isäntävapautuksen purkamisesta niin että uusia isäntävapautuksia ei enää 

myönnettäisi. Näin kunnioitettaisiin niitä, jotka ovat Leporannan alkuaikoina olleen 

rakentamassa leirintäaluetta ja varmistettaisiin isäntien riittävyys tulevina vuosina. Asia jäi 

hallituksen pohdittavaksi. 

13 §  Kokouksen päättäminen 

Päätettiin kokous klo 15.16. 

 

 

Pöytäkirjan vakuudeksi 

 

_________________________  _________________________ 

Maija S. Peltola   Timo Juuti 

puheenjohtaja   sihteeri 

 

_________________________  _________________________ 

Antti Oksanen   Kirsi Järvi-Anttila 

pöytäkirjan tarkastaja   pöytäkirjan tarkastaja 
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